
 

 

 

ACTA SEGONA REUNIÓ AMB LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT DELS 

PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS 2024-2025 

 

Nom organisme: Comissió de Seguiment Pressupostos Participatius 

Reunió nº 2: Modificació de les bases 

Data: 11/11/2024  Hora: 20.00 hores 

Lloc: Sala de Plens Ajuntament de Bagà 

 

Assistents: 

 

Marc Rotllan (AFA Escola Galceran de Pinós) 

Silvia Casals (Esbart Cadí) 

Gerard Folcrà (vilatà) 

Berta Bruguete (Amics de l’Atletisme) 

Eli Ribera (Associació de Comerciants) 

Manolo Garcia (Club Bagà Gran) 

 

Lluís Casas Prados (Alcalde) 

Pep Llamas (Grup Municipal Bagà Endavant) 

Ester Berenguer (Grup Municipal Bagà Endavant) 

 

Marta Fernandez (Auxiliar administrativa Ajuntament de Bagà) 

 

Absents: Pablo Samper (Regidor delegat d’àrea Ajuntament de Bagà) 

                Joan Oña Folcrà (Grup Municipal X Bagà Acord Municipal) 

 

 

Ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta anterior amb data 21 d’octubre 

2. Debat per a possibles modificacions de les bases 

 

1. Aprovació de l’acta anterior amb data 21 d’octubre 

S’aprova per unanimitat. 

 

 



 

 

 

2. Debat per a possibles modificacions de les bases 

Per part de l’Associació de Comerciants: 

• Es proposa treure la paraula col·lectiu als criteris del punt 5 per a no crear 

confusió.  

Resultat: S’aprova per unanimitat. 

 

Per part de l’AFA de l’Escola Galceran de Pinós: 

• Destinar una part del pressupost a l’escola directament i que ells facin el seu 

propi procés. Llavors, seria eliminar la Categoria Activitats i substituir-la per a 

Categoria Escolar. La proposta ha d’anar a l’escola, per a que els infants 

puguin fer el seu propi procés participatiu juntament amb els mestres. Amb 

això, també proposa modificar l’edat de vot i que sigui a partir dels 12 anys. 

El Sr. Pep Llamas, del Grup Polític Bagà Endavant, comenta que les entitats no 

poden ser les beneficiàries de la proposta presentada, sinó que ha d’anar pel 

poble. El Sr. Lluís Casas, alcalde, explica que aquest apartat ja queda 

especificat en les bases. 

La Sra. Ester Berenguer, del Grup Polític Bagà Endavant, específica que el 

reglament de la Categoria Escolar haurà de ser el de la pròpia escola. 

Amb aquest canvi, el Sr. Lluís Casas específica que els criteris establerts a les 

bases ja seran únicament per a Categoria General, perquè els de la Categoria 

Escolar els defineix l’Escola i la Llar d’Infants. 

Resultat: S’aprova el canvi. 

 

• En el punt 9.4 de les bases, proposa afegir que “L’equip tècnic serà qui 

determinarà el valor econòmic de la proposta” i que ho comentin amb qui fa la 

proposta. 

Resultat: S’aprova el canvi. 

 

• En el punt 8 de les bases, que és el cronograma, demana que no hi hagi tant 

temps de diferència entre l’apartat B) i C), que un cop es faci la campanya de 

comunicació ja es puguin presentar propostes. 

 



 

 

 

Resultat: Es modifica el termini de la Campanya de Comunicació, que serà fins 

al 15 de gener, i la recollida de propostes començarà el 1 de febrer. 

 

• Demana què implica el Reglament de Participació Ciutadana en els 

pressupostos. 

Resultat: S’informa que aquest reglament és genèric, i com que no especifica 

res dels Pressupostos Participatius, es decideix eliminar-lo de les bases. 

 

• Proposen que en comptes de votar 3 propostes, tal i com diu a les bases, es 

puguin tenir 10 vots i repartir-los com es vulgui amb vàries propostes. 

Des del Grup de Teatre La Faia proposen que també es pot fer amb 3 punts, 2 

punts i 1 punt. 

El Grup Municipal Bagà Endavant comenta que es pot distorsionar la votació. 

Resultat: Es decideix no modificar les bases i que cada ciutadà pugui votar 3 

propostes amb un vot a cada proposta. 

 

• Informa que el import de les categories s’hauria de modificar, ja que hi ha un 

error en les bases. La categoria general seria fins a 15.000 € i la categoria 

escolar fins a 5.000 €. 

Resultat: Es modifica. 

 

Per part del Teatre La Faia: 

• Demana si poden sortir guanyadores més d’una proposta fins a gastar la 

totalitat del pressupost. 

Resultat: Sí que es pot, consta a les bases. 

 

Per part del Grup Municipal Bagà Endavant: 

• Proposen fer una fitxa de presentació de la proposta per a poder descriure-la 

millor. 

 



 

 

 

Resultat: El Sr. Lluís Casas, alcalde, comenta que ja hi consta en les bases fer 

aquesta fitxa. 

 

• Proposen presentar els projectes a la ciutadania. 

Resultat: El Sr. Lluís Casas, alcalde, li contesta que sí que es farà. 

 

• Demanen com es podrà saber a través del vot telemàtic si la persona està 

empadronada o no. També demanen que el vot presencial i telemàtic no es 

dupliqui. 

 
Resultat: S’informa que a través de la plataforma Participa311, la persona 

quan introdueix el seu número de DNI ja identifica si està empadronada o no. 

Referent a la duplicitat de vot, actualment s’està fent un curs a Diputació per al 

funcionament d’aquesta plataforma i demanarem el procés a seguir. 

 

 

Essent les 21:12h es clou l’acte i per tal que així consti, lliuro la present a Bagà 
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